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.Tisztelt Flnök Asszony!

A Hrízszabdly 9] .ss-a alapján kérdéseket kívc rzok benyz~jtarzi

„Az Országos Kármentesítési Programban szerepel-e a korábbi veszélyes
hulladéklerakó helyeken és építési törnteléklcrakó helyeken felhrclrrtozott
hulladék felhasznáLrFsa az autópálya építéseknél?
Tervezi-e Miniszter úr a hatályos jogszabályok és szabványok *nódosítását
annak érdekében, hogy a hulladékok és veszélyes hulladékok az autópályák
építésénél alkalmazhatók legyezzek?
A hulladékok és veszélyes hulladékok ezirárkyú felhasználásával kapcsolatos
többletköltségeket a tárca tervezz'-e frrzanszírnzni a következő évek
költségvetéseiben?
Mennyiben nevezhető „öko pályának" az az autópálya, vagy autóút, amelyek
alaptöltésébe hulladékot, illetve veszélyes hulladékot építenek he?"

címekkel

Dr. percányi Miklós
kör•nyezetvédelnzi és vízügyi minisater •hez.

Tisztelt Miniszter úr!

Arról értesültem., .hogy több .kormáinypárti országgyűlési . képviselő azzal
a7 ötlettel állt elő, hogy az M6-os autópálya építéséhez több zni .llió tonna ipari
hulladékot lehetne felhaszlnálni. A képviselők kifejtették, hogy a tervet
támogatja a Köt-nyezEtvédelxmmi, és Vizügyi Mixtisztéritum is és egy külön



társaság vizsgálja, majd azt, hogy mennyire káros a hulladék . Exedni,ényes
vizsgálatok esetén a Nemzeti Autópálya Rt . kötelező feltételként 1 .5

megszabhatja a k.ivitel.ezóriek a hulladékok beépítését . A hírek szerint
miniszteri biztos is kinevezésre került és egy munkabizottságot 'hoz létre a
gazdasági tárca a hulladékhasznosítási lehetőségek számbavételére . Feli erült
egy e célra alakítandó közhasznú társaság alakítása i.s_ Újsághír szerínt e
szervezet koordinálná a x-ninisztéríumok és más intézmények, szervezetek
munkáját is . Tckixi.tettel arra, b.ogy a sorozatban megjelenő híra.dásolua a
Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium nem reagált, feltétlenül
szükségesnek tartom, hogy Miniszter úr kifejtse véleményét az általam feltett
.k.crdések.ben. K.iülön~s jelen.töséget ad a válasznak az, hogy a Nemzeti
Autópálya Rt_ igazgatója. azt nyilatkozta ., hogy ,,, . . de a halóságok - még a
körx-nyezetvédelx-ni felügyelőségek - sem ismerik és támogatják. a
huliadékhaszn.osztási lehet,5ségeket" .

Budapest, 2003 . október 22_
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